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Svar på medborgarförslag om utvecklingen av Lanna 
badgruva
Hej, 

Tack för ditt medborgarförslag. 

Det pågår just nu ett arbete med att utreda frågan gällande Lanna Gruvområdes 
framtid. Kommunen har upphandlat en extern aktör som ger kommunen stöd i att ta 
fram underlag med förslag kring Lanna gruvområde.

Syftet med uppdraget är att ta fram underlag för ett politiskt inriktningsbeslut av 
området. I uppdraget ingår att ta fram fyra visionära men fullt genomförbara förslag 
på vad man kan göra med området som fritids- rekreationsområde. Det ska vara 
förslag som kan tillföra mervärden för orten som helhet. Kommunen har gett 
uppdraget att några av förslagen ska innehålla en utveckling eller bibehållande av 
badet och två förslag där utveckling av badet inte är med, vilket då kan innebära 
avveckling av delar av området. 

Den externa aktören startar sitt arbete i november 2020 och beräknas kunna ha ett 
förslag redo för kommunen att ta ställning till efter årsskiftet. 

Förslagsställarens intention att göra Lanna badgruvsområdet till en trygg och trevlig 
plats för både boenden och besökande är god. Vi avser inte att föregå det pågående 
arbetet utan inväntar vad utredningen kommer fram till. Därefter kommer vi att ta 
ställning till vilken väg kommunen ska gå gällande Lanna Badgruva. 
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